

《单词百科:pheromones是什么意思?pheromones怎么发音?pheromones的解释和用法》

英语单词pheromones是什么意思?pheromones怎么读?pheromones怎么发音?瑞鸿网为您整理了pheromones的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



pheromones怎么读

pheromones的读音:['fer m nz]

pheromones的意思

1、n.信息素(pheromone的名词复数);

pheromones的双语例句

1. As a result, pheromones are slinging at least some of Cupid's arrows.

结果, 信息素一直在射出至少一些丘比特之箭.

- 2. The male rubs against the grain of the female's scales to squeeze out her pheromones.
- 雄蛇用他们的下巴摩擦翻动雌蛇的鳞片,挤榨出她的信息素.
- 3. Some scientists believe human pheromones might be influencing our decisions along the normal olfactory pathway.

部分科学家认为,人类信息素可能会通过正常的嗅觉通道影响我们的求偶决定.

4. The advances utilization of pheromones for integrated management of bark beetles are reviewed in this paper.

综述了信息素在小蠹虫综合治理中的应用进展.

5. Aren't there pheromones produced in adolescent sweat?

青少年的汗水不会制造信息素 么?

6. Semiochemicals in scarabs include sex pheromones, aggregation pheromones and attractants of plant origin.

金龟子信息化学物质包括性信息素、 聚集信息素和植物源引诱剂.

7. Pheromones clearly act as sexual attractants in the animal world.

信息素在动物世界里是种致命吸引物.

8. And the sheer amount of bottled pheromones and the related promises out there is overwhelming.

这种瓶装信息素的数量及其散发出的预示令人不可抗拒.

9. So at least in these nonscientific studies, pheromones might increase sex appeal.

至少在这些非科学的研究中, 信息素有可能增进性的吸引力.

以上是瑞鸿网为您整理的pheromones怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。 查看更多关于pheromones的用法、pheromones的释义、pheromones的相关详情请点击:https://dict.ruihongw.com/pheromones